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Verslag algemene vergadering cultuurraad 22 februari 2024 
 

Aanwezig: zie aanwezigheidslijst 

Verontschuldigd: zie lijst 

 

 

0.0 Goedkeuring verslag algemene vergadering 30 november 2023 

 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag.  

 

Roger Jordaens stelt de vraag hoe het komt dat de cultuurraad een behoorlijk overschot heeft staan op de 

bankrekening. De voornaamste reden daarvoor is dat de voorziene toelage tijdens de coronaperiode werd 

overgemaakt aan de cultuurraad, maar dat er toen uiteraard geen vergaderingen, activiteiten, ... waren. Er 

werden m.a.w. nauwelijks uitgaven gedaan. Daardoor zijn de beschikbare werkingsmiddelen de voorbije jaren 

stelselmatig aangegroeid.  

 

 

I.  FORUM 

 

Cultuurprogrammatie 2024 

 

De dienst cultuur is op dit moment volop bezig met de planning van het gemeentelijk cultuuraanbod voor 

het seizoen september 2024 – augustus 2025.  

 

Net als de voorgaande jaren zal dat aanbod bestaan uit de programmering in de Bijl (tentoonstelling, film, 

concerten en lezingen) en de programmering in de Kapel.  

 

In de Kapel bestaat dat aanbod in eerste instantie uit culturele podiumactiviteiten van verenigingen 

(concert, muziekoptreden, dansvoorstelling, theatervoorstelling, comedy, tentoonstelling, film,  lezing/ 

voordracht met culturele insteek). De planning daarvan is sinds deze week helemaal rond. Volgende 

activiteiten worden mee opgenomen in de cultuurprogrammatie van de Kapel: 

▪ 1-2-3 november 2024: tentoonstelling Nenufar 

▪ 21 december 2024: kerstconcert de Vriendenband 

▪ 15 maart 2025: Lenteconcert Harmonie Halle 

▪ 22-23 maart 2025: concert Cantemus Novum 

▪ 29-30 maart 2025: concert Kantamiko popkoor  

 

Opname in de cultuurprogrammatie betekent dat de verenigingen van volgende ondersteuning genieten: 

▪ een verminderd tarief voor het gebruik van de kapel (50% korting op de totaalfactuur) 

▪ promotionele ondersteuning door opname van de activiteit in de halfjaarlijkse programmabrochure, de 

maandelijkse e-cultuurkalender en op de gemeentelijke website. 

 

Naast de verenigingsactiviteiten zullen er een beperkt aantal eigen voorstellingen van de dienst cultuur in 

de programmatie van de Kapel worden opgenomen. De planning daarvan zal in de loop van de maand 

maart gebeuren.  

 

Wat bijkomend en nieuw zal zijn in de bekendmaking van het gemeentelijk cultuuraanbod, is dat we in de 

halfjaarlijkse programmabrochure ook de uitbreidingsactiviteiten van de Bib (bv. lezingen, 

tentoonstelling,…) en de bovenlokale culturele initiatieven (bv. Erfgoeddag, Open Monumentendag, 11 

juliviering,…) zullen mee opnemen. 
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In het kader van de cultuurprogrammatie gaat de schepen van cultuur ook graag even in op de vaak 

gehoorde stelling dat de Kapel duur is. De Kapel heeft als ruimte een zekere uitstraling/stijl, waar bepaalde 

activiteiten meer tot hun recht komen en dat hoeft niet noodzakelijk duurder te zijn dan in andere 

gemeentelijke infrastructuur. Wat de tarieven in de Kapel betreft, geeft de schepen o.a. volgende zaken 

aan: 

- in 2019 werden de tarieven verlaagd en sindsdien zijn ze niet meer terug geïndexeerd geweest 

- voor opbouw- en afbraakdagen is voorzien dat met slechts 25% van het vastgestelde tarief betaalt 

- culturele podiumactiviteiten die mee in de cultuurprogrammering worden opgenomen genieten nog eens 

van een korting van 50% op de totaalfactuur 

 

De boodschap is: plan de activiteit die je organiseert in de juiste zaal. Als verenigingen dat principe voor 

ogen houden, dan zal de kostprijs ook in verhouding zijn. 

 

Een volledig overzicht van het aanbod van culturele infrastructuur is terug te vinden op de gemeentelijke 

website: www.zoersel.be/vrije-tijd/organiseren-en-reserveren/lokaal-zaal-reserveren/socio-culturele-zaal-

reserveren 

 

Daarnaast zijn er een aantal lopende dossiers rond bijkomende infrastructuur: 

▪ aankoopdossier van het lokaal van de Lindekring, dat een alternatief voor het Zonneputteke moet 

bieden 

▪ de nieuwe infrastructuur voor harmonie Eendracht maak Macht 

▪ de uitbouw aan zaal het Klavier voor Jukschot en Okra  

 

Vragen, opmerkingen vanuit de culturele raad: 

 

▪ In het Klavier staan 2 karren met 50 stoelen, verbonden aan het lokaal. Kunnen er hier in de toekomst 

ook (klap)tafels vast worden voorzien? 

 

Dat is alvast een goede suggestie om verder te bekijken. 

 

 

II.  BELEID EN ADVISERING 

 

2.1  advisering aanvragen evenementenspeerpuntacties 

 

Er kwamen twee aanvragen binnen van verenigingen om één van hun activiteiten te laten erkennen als een 

evenementenspeerpuntactie. 

 

De aanvragen worden getoetst aan de criteria van het reglement. 

▪ de vereniging is een erkende Zoerselse vereniging. 

▪ het evenement wordt maximum één keer per jaar georganiseerd en loopt over één weekend (een, 

twee of drie dagen). 

▪ het evenement zet Zoersel op de kaart en verwacht meer dan 500 deelnemers en bezoekers   (met 

uitzondering van evenementen voor personen met een beperking). 

 

Daarnaast verbindt de vereniging er zich toe om: 

▪ een toilet te voorzien op de evenementensite dat geschikt is voor mensen met een beperking 

▪ op alle promotiemateriaal te vermelden 'in samenwerking met gemeente & ocmw Zoersel' 

 

Advies: 

 

Aanvraag Gezinsbond Zoersel voor de organisatie ‘Zoersel Bounce’ op 29 juni 2024. De cultuurraad 

adviseert de aanvraag voor een evenementenspeerpuntactie van Gezinsbond Zoersel positief. 

 

 

 

http://www.zoersel.be/vrije-tijd/organiseren-en-reserveren/lokaal-zaal-reserveren/socio-culturele-zaal-reserveren
http://www.zoersel.be/vrije-tijd/organiseren-en-reserveren/lokaal-zaal-reserveren/socio-culturele-zaal-reserveren
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Aanvraag 1181 voor de organisatie van Hopsahal op 10 augustus 2024. De cultuurraad adviseert de 

aanvraag voor een evenementenspeerpuntactie van 1181 positief. 

 

2.2  advisering nieuwe straatnaam (verkaveling Blokskens) 

 

Op vorige algemene vergadering adviseerde de cultuurraad om een nieuwe zijstraat van de Blokskens 

(deelgemeente Halle) de straatnaam ‘Binnenblok’ te geven.  

 

Het schepencollege gaat niet akkoord met het voorgelegde advies. Sowieso was er vanuit de 

cultuurraad al niet echt veel animo voor dit voorstel. Daarnaast zouden er op oudere kaarten 

toponiemen worden vermeld voor het gebied waarin de nieuwe straat komt. Op basis daarvan formuleert 

het schepencollege twee nieuwe namen: Pietingshoek of Dorpsloop. 

 

Vanuit het buurtcomité Berkenlaan-De Blokskens – Blokskenserf – Binnenblok – Tappelweg wordt er op 

aangedrongen om de nieuwe straatnaam Binnenblok te behouden. Indien dat niet kan, stellen zij 

volgende namen voor: Blokskensloop of Blokskensbeek. 

 

De voorzitter van de cultuurraad stelt vast dat er 4 nieuwe voorstellen voorliggen en we daar best een 

stemming rond organiseren: Pietingshoek, Dorpsloop, Blokskensloop en Blokskensbeek 

 

Resultaat stemming: 

▪ Blokskensloop: 0 stemmen 

▪ Blokskensbeek: 1 stem 

▪ Pietinshoek: 1 stem 

▪ Dorpsloop: 21 stemmen 

▪ onthoudingen: 7 

 

Advies: 

De cultuurraad adviseert om de nieuwe zijstraat van de Blokskens de straatnaam ‘Dorpsloop’ te geven. 

 

2.3 mededelingen van / vragen aan schepencollege 

 
Er zijn geen mededelingen, wel enkele vragen  
 
▪ Wanneer zal het gehoorsysteem in de Kapel beschikbaar zijn voor slechthorenden?  
 

De beslissing is genomen, maar ACCB nv is als beheerder van het gebouw verantwoordelijk voor 
de aankoop. De schepen van cultuur denkt dat het mogelijk moet zijn om dat in de eerste helft van 
2024 te realiseren.  

 
▪ In maart 2023 was er overleg tussen Zoerselkermis en het schepencollege over de invulling van 

het dorpsplein in Zoersel tijdens de kermis. Omdat een bepaalde foorkramer niet op een goede 
plaats kon staan, werden een aantal afspraken gemaakt om hem wel een betere standplaats te 
kunnen geven. Er zou een zitbank en één boom worden verwijderd. In de plaats van de boom zou 
een verrijdbare plantbak komen. Bovendien zou ook een kleine verzakking op het dorpsplein 
worden weg gewerkt. Geen van de ingrepen is echter gebeurd. 

 
De desbetreffende foorkramer heeft zich dit jaar niet aangemeld om een standplaats te hebben. 
Daarom was het wegnemen van de zitbank en het verwijderen van de boom niet meer 
noodzakelijk. Als deze foorkramer zich volgend jaar opnieuw zou aanmelden, dan engageert het 
college zich om alsnog deze ingrepen uit te voeren. 

 
▪ Zijn de verslagen van de vergaderingen van het college openbaar? 

 
De besluitenlijst van elk college kan men raadplegen op de website.  
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▪ Naar aanleiding van een verspreide nieuwsbrief BIN in de Bloemenwijk wordt de vraag gesteld 

waarom nog zelden de naam van Sint-Antonius in communicatie wordt gebruikt. Er is ook 
discussie of de Kapellei nu behoort tot deelgemeente Halle of tot deelgemeente Sint-Antonius.  

 
De BIN’s zijn niet echt deelgemeentelijk georganiseerd, maar wel in wijken (NB: er zijn er in 
Zoersel in totaal 12). Daarom dat ze vaak een wijkbenaming krijgen. 
 
De voorzitter van de cultuurraad geeft ook aan dat men 2 zaken van elkaar moet zien. We wonen 
nu met z’n allen in de gemeente Zoersel, maar vanuit erfgoedkundig oogpunt is het van belang dat 
we aandacht blijven schenken aan de 3 historische deelgemeentes (Halle, Sint-Antonius en 
Zoersel) 
 

 
III. INITIATIEVEN & WERKGROEPEN 

 
3.1  terugblik uitreiking cultuurprijs 

 
Op zaterdagvoormiddag 20 januari vond de uitreiking van de cultuurprijs aan Paul De Houwer 

plaats. Dat gebeurde tijdens het fotosalon van Obscura in zaal de Lindekring (Kapelstraat).  

 

Vanuit Obscura is men alvast erg tevreden over de geslaagde plechtigheid. Voor hen was het ook 

een unieke ervaring als fotoclub en zijn ze blij dat de uitreiking van de cultuurprijs aan Paul 

gekoppeld was aan de tentoonstelling. Ook Paul was meer dan tevreden over het verloop van de 

plechtigheid. Hij is oprecht gelukkig dat de cultuurprijs aan hem werd toegekend. 

 

3.2  Week van de poëzie 

 
Van 25 tot 31 januari 2024 vond de jaarlijkse ‘Week van de poëzie’ plaats met als thema ‘Thuis’. Het 

programma was meer dan goed gevuld met verschillende activiteiten. Voornaamste 

publiekstrekkers waren: 

▪ donderdag 25 januari 2024: poëzieprogramma in De Bijl met Mireille Vaesen / voorprogramma 

door PC Bethanië. 

▪ zaterdag 27 januari 2024: poëzieprogramma in de Bib Zoersel i.s.m. woord-, kunst- en 
muziekacademie 

▪ zondag 28 januari 2024: ‘Dichter in Huis’ op 3 locaties.  

 

Daarnaast waren er een aantal voorleessessies in de zorginstellingen (WZC de Buurt, serviceflats 
Lindehof en ZNA Joostens). 

 
Voor een volledige evaluatie: zie bijlage (verslag evaluatie Poëzieweek door werkgroep) 

 

Suggestie voor 2025: een gedichtenwedstrijd organiseren 

 

3.3  Voorstelling invulling vormings- en netwerkinitiatief cultuurraad 
 

Op vorige cultuurraad werd de idee gelanceerd om een vormings- en netwerkinitiatief uit te werken 

voor de leden van de cultuurraad. 

 

Mogelijke data: 5 of 19 oktober 2024 in de Kapel, afhankelijk van beschikbaarheid sprekers 

 

Thema’s workshops:  

▪ hoe jongeren naar je vereniging krijgen. 

▪ middelen generen 

▪ communicatie naar het publiek toe 

▪ hoe vorm ik een bestuur en verjong ik mijn bestuur 

▪ hoe verjong ik een bestuur 
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Programmaverloop: 

▪ 10.30 uur: ontvangst (tasje koffie-thee-water) administratie-naamkaartjes + functie  

▪ 11.00 - 12.00 uur: workshop 

▪ 12.00 - 13.00 uur: lunch (broodjes -koffie-thee-water) 

▪ 13.00 - 14.00: workshop 

▪ 14.00 - 15.00 uur: netwerkreceptie 

 

Afspraken: 

▪ 2 actieve personen per vereniging 

▪ vooraf laten inschrijven 

▪ tijdig communicatie naar verenigingen uitwerken 

 

Jef Joosten woont ook de vergaderingen van de sportraad bij. Op de laatste vergadering van de 

sportraad was er een voorstel om één keer per jaar iets samen te organiseren met de andere 

adviesraden. Is het geen optie om dit vormings- en netwerkinitiatief uit te breiden naar o.a. jeugd- en 

sportraad? 

 

Dat is zeker een goed idee, maar de voorzitter stelt voor om het dit jaar nog wel enkel voor de 

cultuurraad te organiseren. We kunnen best eerst zien of dit voor ons werkt, alvorens het uit te 

breiden naar andere raden. 

 

3.4  Werkgroep 11 juliviering 

 

Liesbeth Verstreken, burgemeester, wil dit jaar nog graag een initiatief nemen om de Vlaamse 

Feestdag in onze gemeente te vieren op 11 juli. Samen met het 11-juli optreden in het kader van 

Parkplezier zullen deze twee evenementen het globale 11-juliprogramma vormen.  

 

Om het initiatief op 11 juli uit te werken, zal er een werkgroepje worden opgericht. Aan de leden van 

de cultuurraad wordt de vraag gesteld wie daar deel van wil uitmaken. 

 

Stellen zich alvast kandidaat: Stef Philipsen, Daniël Talpe, Katia Pannecoucke, Georgette Truyens, 

Walda Van Onckelen, Michaël Heyvaert en Wilfried Schul. 

 

De eerste bijeenkomst van de werkgroep is voorzien op dinsdag 5 maart om 19 uur in het 

administratief centrum. 

 

3.5  Cultuur op de Markt 
 

De Maand van de Markt is een initiatief dat elk jaar in april wordt georganiseerd in de provincie 
Antwerpen en heel Vlaanderen.  

 

In onze gemeente willen we in het kader van dit initiatief de maandelijkse markt in deelgemeente 
Zoersel in een extra feestelijk jasje steken om er een toffe gezinsuitstap van te maken tijdens de 
paasvakantie. In Zoersel willen we dat verder uitbreiden naar alle marktdagen die tijdens een vakantie 
vallen.  

 

We willen daarbij graag beroep doen op een aantal Zoerselse verenigingen om tijdens de markt een 
culturele animatie-activiteit te voorzien. Het kan gaan over o.a. een korte straattheater-act, een tocht 
door de markt met een klein groepje muzikanten,… Per marktdag zijn we op zoek naar 1 vereniging. 
Als tegenprestatie voorzien wij in een toelage van € 300,00/per optreden. 

 

Praktisch: 

dinsdag 2 april / dinsdag 2 juli / dinsdag 6 augustus 2024 

tussen 9.30 en 12 uur 

locatie: Kerkstraat, deelgemeente Zoersel 
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Verenigingen die hieraan willen meewerken, kunnen dat ten laatste tegen 1 maart 2024 laten weten 
bij de dienst cultuur. 
 

 
IV. FINANCIEEL VERSLAG CULTUURRAAD 

 
Op dit moment staat er op de bankrekening van de cultuurraad een gunstig saldo van € 5.643,00.  

 

 

V.  VARIA EN VRAGEN 

 

a) Zoerselkermis vzw spreekt haar dank uit voor de ondersteuning en het werk dat de 
gemeentearbeiders hebben geleverd voor Zoerselkermis. 

 

b) Op zondag 3 maart vindt de e-bikebeurs van PASAR-Voorkempen plaats in de Populier te 
Zandhoven. 

 

c) N.a.v. het 50ste herdenkingsjaar dat de Lindeboom in Zoersel sneuvelde (1974) heeft Toerisme 
Zoersel een boek uitgegeven. Tijdens het toeristisch seizoen zal er ook een fototentoonstelling 
plaatsvinden in het Lindepaviljoen. 

 

d) Op 16 en 17 maart vindt in de Kapel de stoffenbeurs van de Tetterende Tiretten KWB plaats. 

 

e) De twee bestaande Gezinsbond afdelingen zijn gefusioneerd naar één grote Zoerselse afdeling. 

 

f) Nenufar zal een beginnerscursus fotografie opstarten (mogelijk in samenwerking met Nenufar). 
Zij zijn ook geïnteresseerd om weer medewerking te verlenen aan de zomerwerking. 

 

g) Op 10 augustus vindt op het dorpsplein van Halle een nieuwe editie plaats van Hopsahal. 

 

h) De Vriendenband organiseert haar Lenteconcert op 20 april in zaal de Vriendenband. 

 

i) De vraag wordt gesteld of er n.a.v. het 100 jarig bestaan van AZ Voorkempen/75 jaar Bethanië 
GGZ ook nog een activiteitenprogramma wordt samengesteld, waarbij er ook een inbreng is van 
de verenigingen. 
 
Dat was initieel de bedoeling om daar een Jaarthema aan te koppelen, maar in de praktijk is daar  

geen uitwerking aan gegeven. AZ Voorkempen en Bethanië GGZ hebben nu een eigen 
programma uitgewerkt. Eén van de blikvangers daarin is een grote Gezinsdag op zondag 21 april 
tijdens Erfgoeddag.  

 

j) Femma Zoersel organiseert op 7 maart in de Bib van Zoersel een voordracht over 
Vrouwenrechten en gender n.a.v. de Internationale Vrouwendag  

 

k) In 2025 bestaat Obscura 50 jaar en dat willen ze gepast vieren tijdens hun tentoonstelling. Met 
de ervaring van dit jaar in zaal de Lindekring is gebleken dat deze zaal voor hen te klein is. 
Daarom zullen ze in 2025 uitwijken naar zaal Halle-Luja 

 

l) Obscura meldt ook dat er is ingebroken in het Zonneputteke. Best wordt er voorzien in extra 
beveiligingsmaatregelen (o.a. aan de nooddeur achteraan).  
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m) Er worden een aantal bedenkingen geformuleerd bij het Zoerselmagazine, nieuwe stijl: 

✓ verenigingsactiviteiten worden wel erg beknopt weergegeven. Enkel de praktische gegevens 
worden nog gepubliceerd en is in niets meer te vergelijk van hoe dat ooit in het verleden was 
(cfr. Dagnadag-krant). In omliggende buurgemeentes worden in het gemeentelijk infoblad 
verenigingsactiviteiten nog wel aangekondigd met een bijkomend kort info-blokje 

✓ er is weinig aandacht voor het verenigingsleven in het Magazine (bv. het feit dat de Sint-
Huybrechtsgilde 300 jaar bestaat verdient toch wel aandacht). Is er geen mogelijkheid een 
vaste rubriek hiervoor te voorzien. 

 

n) Neos heeft op 19 maart om 14 uur Hendrik Vos te gast voor een lezing ‘Dit is Europa’ in zaal 
Dorpszicht. 

 

o) Tijdens de twee laatste weekends van april zal Tilia haar nieuwe toneelvoorstelling opvoeren. In 
mei is er de voorstelling van de jeugdproductie. 

 

p) Samana Zoersel doet een bloemenverkoop de tweede zondag van mei aan de kerk Sint-
Elisabeth. 

 

q) KWB Sint-Antonius organiseert een nieuw Repaircafé op 30 maart tussen 13 en 17 uur in het 
Catharinahuis. Op 20 april is er de jaarlijkse Garageverkoop. 

 

r) Welzijnsschakels heeft op 11 maart een etentje, gekoppeld aan een lezing, voor haar leden. 

 

s) De twee concerten van Kantamiko in april zijn beide volledig uitverkocht. Daarom hebben ze 
besloten om hun generale repetitie op 19 april ook gedeeltelijk open te stellen voor publiek. 
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Aanwezigheidslijst 

 
Wilfried Schul voorzitter cultuurraad 

Roel Van Elsacker schepen cultuur 

Iris Ollieuz Femma Zoersel 

Jan Van Dyck Pasar Zoersel 

Hilde Van Noten Samana Sint-Antonius 

Roger Jordaens Tetterende Tiretten KWB 

Luc Nelis Okra Sint-Antonius 

Margot Van Bavel Ferm Zoersel 

Johan Truyen PWG de Bijl 

Jan Sebreghts Harmonie De Vriendenband 

An Van Immerseel Harmonie De Vriendenband 

Willem Beeckman fotoclub Obscura 

Dominique Van de Velde fotoclub Obscura 

Michael Gervais Cantemus Novum 

Luc Janssens Neos Zoersel 

Walda Van Onckelen Den Overkant 

Michael Diels 1181 FV 

Jef Joosten Kerstmarkt 

Stef Philipsen Tilia / H-eerlijk Zoersel 

Lutgarde Witvrouwen Tilia 

Rosita Janssens Zoerselkermis vzw 

Jan Pauwels KWB Sint-Antonius 

Mai Wouters Ferm Sint-Antonius 

Robert Deckers Welzijnsschakel Malle-Zoersel 

Maria Smets Welzijnsschakel Malle-Zoersel 

Wendy Willeme Kantamiko 

Georgette Truyens ondervoorzitter cultuurraad 

Michaël Heyvaert gemeenteraadslid 

Kenny Noens Sint-Huybrechtsgilde 

Rita Stevens Tilia / Samana Sint-Elisabeth 

Liliane Wilhelm Davidsfonds 

Katia Pannecoucke Davidsfonds 

Pat Heylen 1181 

Nick Alderweireldt fotoclub Nenufar 

Heidi Rymen Gezinsbond Zoersel 

Frank Yseboot Toerisme Zoersel 

Wilfried Gevers Lions Minerva Zoersel 

Oswald Vansintejan Lions Minerva Zoersel 

Bart Van Santvliet cultuurfunctionaris 

 
Verontschuldigd 

 

Fons Christiaensen 

Jos Van Elsacker 

Uschi Ruwisch 

Bernadette Vanhissenhoven 

Dirk Somers 

Monique de Temmerman 
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Bijlage: evaluatie Poëzieweek door werkgroep  

 

1.   Overzicht activiteiten/beknopte evaluatie 

 

▪ 25 tot en met 31.01: een streepje poëzie bij de bakkers 

 

Bij verschillende bakkers konden klanten tijdens de Poëzieweek een gedichtenkaartje meenemen. We 

hebben er niet direct zicht op wie en hoeveel klanten dat meenemen. Toch denken we dat het goed is 

om dat gewoon te behouden, omdat het een middel is om poëzie onder een ruimer publiek te 

verspreiden. Bovendien is het een activiteit die weinig tijd en geld kost.  

 

▪ donderdag 25.01: een avond vol poëzie met de RSG, de Poëziemevrouw en de Blues Pilgrims 

in de Bijl 

 

Dit was een avondvoorstelling met enerzijds gedichten van de RSG (Ruimte Scheppende Geheelden) 

van Bethanië en anderzijds van de Poëziemevrouw, Mireille Vaesen. Inhoudelijk was dat zeker een 

goed programma. Wat publieksbereik betreft: er waren tussen de 35 à 40 bezoekers.  

 

▪ zaterdag 27.01: poëzie op voorschrift in de bib Zoersel 

 

De samenwerking tussen muziek- en woordacademie Zoersel en de academie voor beeldende 

kunsten Zoersel leverde opnieuw een heel leuk programma op, waarvan tal van bezoekers van de bib 

hebben kunnen genieten. Op basis van een klein aantal vraagjes kreeg elke bezoeker een aangepast 

gedicht te horen.  

 

▪ zondag 28.01: dichter in huis 

 

Op drie locaties vond er een editie van Dichter in Huis plaats. In totaal hebben we daar ongeveer een 

60-tal mensen mee bereikt, inclusief voordrachtkunstenaars, muzikanten en mensen die hun woning 

ter beschikking hebben gesteld. Omkadering was oké (vlaggenmasten om locatie aan te duiden, 

bloemen, drank en versnaperingen). Bij Frank mocht er zelf iets meer voorzien zijn van 

drank/versnaperingen   

 

✓ Szymon De Temmerman, Frans Janssenslaan 13 (Sint-Antonius) 

voordrachtkunstenaar: Eddy De Raedt  

muzikale omlijsting: pianobegeleiding door een 10-jarige leerling van de muziekacademie 

aantal aanwezigen: 18 

 

✓ Liliane Wilhelm, Het Moer 7 (Zoersel) 

voordrachtkunstenaar: Liliane Wilhelm 

muzikale omlijsting: harpiste van de muziekacademie  

aantal aanwezigen: 11 

 

✓ familie Schaffels, Liefkenshoek 44 (Halle) 

voordrachtkunstenaar: Liesbeth Verstreken (ter vervanging van Monique Luyckx, die te elfder ure   

had afgezegd) met poëzie en teksten van de 14de tot de 17de eeuw 

muzikale omlijsting: Tom Van Eygen op luit   

aantal aanwezigen: 20 

 



10 

 

 

Opmerking van Frank: kunnen we overwegen om volgend jaar de aanvangsuren van de diverse 

locaties wat te spreiden, al was het maar één in de voormiddag en één in de namiddag en een 

derde parallel.  

 

▪ Voorleessessies: 

 

✓ 25.01: voorleessessies in de Buurt door leerlingen van het vierde leerjaar van de basisschool de  

           Kiekeboes, waarbij de leerlingen in groepjes van 3 bij verschillende bewoners op de kamer  

           hun gedichtjes konden voordragen. Bewoners van de Buurt zijn een heel dankbaar publiek.  

 

✓ 29.01: voorleessessies in ZNA Joostens door Frederika Houwelijckx met sprookjes van Martine Bijl  

           en muzikale omlijsting door Frank Schaffels  

 

Opmerking van Frank: ze voelden zich hier niet echt goed onthaald. Er was niemand die hen 

opwachtte of een inleiding deed. Het juiste lokaal vinden was een probleem. Uiteindelijk waren er 

wel een 40-tal aanwezigen. 

 

✓ 30.01: voorleessessies in residentie Lindehof door Jos Rombouts (voorleesvrijwilliger bib)   

Hierover hebben we niet direct feedback gekregen. 

 

▪ Oorspronkelijk waren er nog twee andere activiteiten voorzien, maar doordat Elin door ziekte 

vroegtijdig uitviel, zijn die niet verder meer uitgewerkt: het project rond raampoëzie en het project rond 

poëzie in de bushokjes. 

 

 

2.  Poëzieweek 2025  

 

In 2025 zal de Poëzieweek plaatsvinden van donderdag 30 januari tot en met woensdag 5 februari 2025. 

Van zodra we het thema van de Poëzieweek 2025 kennen, kunnen we al starten met de voorbereiding van 

de activiteiten. Het thema zal bekend zijn tegen eind maart 2024.  

 

Activiteiten die we zeker wensen te behouden: 

▪ Poëzie bij de bakker 

▪ de voorleessessies door de scholen en bib in de zorginstellingen 

▪ Dichter in Huis 

 

Nieuwe activiteiten om verder over na te denken: 

▪ raampoëzie / Poëzie in de bushokjes (idee van 2024 uitwerken in 2025) 

▪ een dorpsgedicht laten maken  

▪ gedichtenwedstrijd organiseren 

▪ gedichten permanent in de publieke ruimte plaatsen (cfr. begraafplaatsgedichten) 

 


